
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 3. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1176

Hvad er årsagen til, at ministeren i opgørelse i svar på MOF alm. del – spørgsmål 908

benytter tallene fra 2018 i stedet for tallene fra 2019 til at beskrive de regnbetingede over-

løb med urenset spildevand? 2019-tallene var tilgængelige på tidspunktet for afholdelse

af samråd om spildevand den 25. juni 2020 (samrådsspørgsmål AG og AH), og i mod-

sætning til 2019 var 2018 et regnfattigt år. Eksempelvis er det spørgeren oplyst, at der

som følge heraf i Tønder Kommune i 2018 var ca. 70.000 m3 overløb, mens der i 2019

var ca. 143.000 m3, altså mere end en fordobling.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Morten Messer-

schmidt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Messerschmidt@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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